
 Verslag vergadering d.d. 24 september 2024  

 
Aanwezig:  Edwin Kleiboer, Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout,  

Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania),  
Antoon van de Sande (SVSOS), Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek),  
Maik Wojtas (SSB), Frans van Kempen (VLOHradio), 
Jan Burgers (Ruitersportvereniging Wilhelmina), John Lenior (HBC), 
Leslie Ligtvoet (VC De Hilver), Ankie van Strijdhoven (DSV),  
Jody van Gestel (DSV), Tessa de Graaf (Jongerenwerk), Chris Heutinck 
(Hockeyclub). 
 

Afwezig met bericht: Dana van Hoof (Achil ’87), Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79), 
  Ronald van Kouteren (Avanti-turnivo). 

 
                           

1.  Opening 
Edwin Kleiboer opent de vergadering met een woord van welkom. 
 
 
2.  Notulen van de vergadering van 6 mei 2024 
De notulen worden in orde bevonden. 
 
Guus Buijlinckx wordt bedankt voor het maken van de notulen. 
 
 
3.  Mededelingen 
Chris Heutinck geeft aan dat dit zijn voorlaatste Sportraad vergadering wordt. In november treed hij af 
als secretaris van de Hockeyclub. Zijn opvolger komt de volgende vergadering mee. 
 
 
4.  Uitleg Tessa de Graaf over bijeenkomst prestatieverbetering voor trainers 
Jongerenwerk heeft een plan gemaakt voor een fijn leefklimaat voor jongeren. De gemeente heeft 
gevraagd om aanbod te creëren om coaches en leiders te stimuleren om de jeugd op een positieve 
manier te laten werken aan een gezonde leefstijl. 
 
Jongeren vanaf 12 jaar zijn moeilijk te bereiken voor jongerenwerk. Veel daarvan sporten. 
 
Men wil in het voorjaar van 2025 een avond houden in Elckerlyc met Teun de Nooijer (oud hockeyer) 
en Rosanne Warmerdam (wetenschapper). Men wil voor de organisatie samen optrekken met de 
verenigingen. De avond is bedoeld voor trainers en coaches die werken met jongeren vanaf 12 jaar. 
De avond moet een positieve insteek hebben. 
 
Er wordt geadviseerd om eens binnen de verenigingen te pijlen of er draagvlak voor is. 
Dit verhaal heeft ook raakvlakken met de 4 V’s van NOC*NSF. 
 
De verenigingen wordt verzocht om Tessa in contact te brengen met de mensen die over de 
jeugdtrainers gaan. De adresgegevens van Tessa zijn: 
 
Tessa de Graaf | Jongerenwerker Hilvarenbeek  
T: 06 419 018 03  
M: tessa@r-newt.nl  
Werkzaam op maandag, dinsdag en donderdag 
 
 
 
 
 
  



5.  Verslag overleg met de gemeente 
Jan Vlasblom en Edwin Kleiboer hebben een gesprek gehad met wethouder overmans en Christine 
Scheerders. Aanleiding voor het gesprek was de presentatie van de uitkomsten van de Sportclub APK 
door SSNB. Daarnaast zijn ook andere dingen besproken waar we mee bezig zijn. 
 
Wethouder Overmans gaat het dossier accommodatiebeleid overnemen.  
De planning gaat er anders uitzien. De prioriteit wordt bij de sportaccommodaties gelegd. 
Het plan voor het sportpark in Esbeek en de situatie rond Sporthal De Roodloop krijgen speciale 
aandacht. 
 
Op donderdag 26 september heeft wethouder Overmans een gesprek met Laco / Sportfondsen. 
Zaken die leven kunnen daarin nog meegenomen worden. Alle punten die door de aanwezigen bij 
agenda punt 10 worden aangedragen zal Edwin Kleiboer doorzetten naar wethouder Overmans. 
 
Wethouder Overmans is bezig met een eigen actie voor kansarme jeugd. Samen met Tjalle 
Hoogsteen wil hij proberen om deze doelgroep te activeren om te gaan sporten. Verder zijn ook 
jongerenwerk en GGZ er bij betrokken (weinig geld en mentale problematiek). Het is de bedoeling om 
vooral te richten op zorg met doorlinken naar sportverenigingen. Dichtbij en snel kunnen helpen. 
 
 
6.  Accommodatiebeleid 
Door het wegvallen van wethouder Langens is de zaak on hold gezet.  
Hopelijk komen er in oktober vervolg stappen. Het is weer even afwachten. 
Als er nog andere dingen misgaan dan graag melden bij wethouder Overmans. 
 
Bij de voetbalverenigingen is wat frictie ontstaan over het onderhoud van de velden met Van Wijlen. 
 
Antoon van de Sande vraagt zich af of renovatie ook onder het groot onderhoud valt. 
 
Insteek HOI Werkt is een duurzaamheidslening. 
 
Hoe houden we zaalsporten betaalbaar. 

De gemeenteraad heeft destijds beslist dat het jaarlijkse bedrag van bijdrage aan de Roodloop terug 
gebracht moest worden naar € 25.000 (dit was meer dan € 90.000 bij de Hispohal). 
 

7.  Sportclub APK  
De aanwezigen kunnen weinig met de uitkomsten van de Sportclub APK. Met 14 deelnemers hadden 
we een response van 48%. Overal scoren we goed op.  
 
Aanbevelingen 

 Informeren van leden met een kleine beurs zou beter kunnen; 
 Gemeentelijk aanspreekpunt voor uniek sporten; 
 Ben Moonen vragen voor uitleg over sportsubsidies. 

 
Er komt nieuwe regelgeving voor de inzet van sportcoaches. De gemeente mag vanaf 2026 de 
sportleerkracht voor bewegingsonderwijs niet meer betalen. 
 
De gemeentelijke resultaten zullen met de notulen worden meegestuurd. 
 
Edwin Kleiboer zal een terugkoppeling richting SSNB doen. 
 
 
8.  Gezondheidsmarkt op woensdag 25 september 
De projectgroep is al 8 maanden bezig met de organisatie.  
Het is een heel vol programma voor een gezond en vitaal leven. 
 
De rest van Actief Hilvarenbeek loopt door. 
 
 
  



9.  Vertrouwenscontactpersonen 
Op 17 oktober is er een intervisie bijeenkomst met de vertrouwenscontactpersonen. We zijn bezig om 
iemand uit te nodigen die iets komt vertellen over de 4 V’s. Hiervoor kunnen geïnteresseerden vanuit 
de verenigingen ook aansluiten. 
 
 
10. Binnensportaccommodatie De Roodloop 
We hebben veel geluiden ontvangen dat het niet goed loopt tussen Laco / Sportfondsen en de 
verenigingen. Waar lopen de verenigingen tegenaan? 
 

 De hal/zwembad is met regelmaat -  ook onverwacht - gesloten vanwege personeelsgebrek 
Laco. Leden en abonnementhouders zijn boos en zeggen lidmaatschappen op. Onlangs zelfs 
de aankondiging van Laco aan de verenigingen, dat vanwege personeelsgebrek op korte 
termijn de hal gesloten blijft op dinsdag, woensdag en donderdag. 

 Door de slechte personeelsbezetting (en daarmee toezicht) zijn vereniging diverse keren 
sportmaterialen kwijtgeraakt. 

 De huur is de afgelopen jaren flink gestegen (bij volleybal alleen dit jaar al met 10%).  
De betaalbaarheid van binnensport (ook t.o.v. buitensport) heeft z'n grenzen bereikt. 

 Huurprijzen worden verhoogd met een index inclusief de stijging van energiekosten, terwijl de 
hal indertijd als zijne 'energieneutraal' is gebouwd. Verenigingen zijn hiermee op het 
verkeerde been gezet. 

 Star beleid van Laco, er wordt niet meegedacht met de verenigingen. Er is bijvoorbeeld geen 
mogelijkheid om vlak voor de gehuurde uren alvast de lichten aan te doen of toestellen klaar 
te zetten. Idem bij het opruimen. 

 Kleedkamers zijn met regelmaat vies en zwembad randen groen. 
 De sfeer in de hal is onpersoonlijk en medewerkers van Laco zijn ontevreden.  

Bedrijfsleiders zijn vrijwel altijd 'tijdelijk' en slecht aanspreekbaar. 
 In de hal merk je als bezoeker niet, dat er ook verenigingen gehuisvest zijn.  

Zo mogen verenigingen mogen geen clubuitingen, prijzenkasten, etc. aanbrengen. 
 Voor de hockeyclub blijkt de vloer ongeschikt te zijn voor zaalhockey en men moet op 

onmogelijke tijden spelen. De club overweegt zelf een andere oplossing te vinden 
(bijvoorbeeld een blaashal). 

 Veel kinderen uit andere gemeenten hebben zwemles, waardoor het schema vol zit en de 
vreemde situatie ontstaat, dat mensen uit Hilvarenbeek gaan uitwijken naar Oirschot of heel 
lang moeten wachten. Er blijkt zelfs nu een stop op zwemlessen te zijn aangekondigd, 
waardoor de problemen alleen maar groter worden in de toekomst: hoe de piek gaan 
wegwerken Zouden kinderen uit Hilvarenbeek geen voorrang moeten krijgen? 

 Verenigingen hebben/krijgen geen inzicht in het bestaande contract van Laco met de 
gemeente, zodat zij niet weten wie waarvoor te kunnen aanspreken Waarom wordt hierover 
geen openheid gegeven? De gemeente heeft toch ook een controlerende taak t.o.v. Laco? 

 
Het contract met Laco / Sportfondsen loopt tot 2028.  
 
Jan Vlasblom pleit er voor om de cijfers van de verenigingen over de kosten over de afgelopen 5 jaar 
inzichtelijk te maken. 
 
 
11. Uit de verenigingen / Rondvraag 
Het Nederlandse sportbudget voor 2024 is 429 miljoen euro. 
 
Edwin Kleiboer kijkt na of het inhuren van Ben Moonen onder de services van NOC*NSF valt. 
 
De Bridgeclub heeft de wereldkampioen uitgenodigd op een bijeenkomst. 
 
VLOHradio neemt per 1 januari 2025 BeekTV over.  
Verenigingen kunnen presentatiefilmpje aanleveren. Die moeten ze wel zelf maken. 
De aanvraag voor een vast kanaal binnen de gemeente is de deur uit. 
 
Op 14 augustus is er voor het eerst in 5 jaar weer een vakantieloop gehouden in Biest-Houtakker.  
Het was weer een kleurrijk lint. Hopelijk is deze de komende jaren ook weer op de agenda te krijgen. 
 
 
 
  



12. Sluiting 
Edwin Kleiboer dankt een ieder voor de komst, nodigt de aanwezigen uit om nog een drankje te 
drinken aan de bar en sluit de vergadering.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Data voor de volgende vergaderingen 
 

Maandag 21 oktober   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Maandag 25 november  20.00 uur Sportraadvergadering Hercules 
Maandag 16 december   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Dinsdag 21 januari 2025 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 24 januari 2025  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 

 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


